
UCHWAŁA NR XLVI/552/2022 
RADY GMINY WEJHEROWO 

z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie budowy pełnowymiarowej tartanowej bieżni przy stadionie 
w Gościcinie 

Na podstawie  art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j.Dz. U. z 2022 r. 
poz. 559 ze zm.) oraz art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r. 
poz. 870) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Postanawia się nie uwzględnić petycji złożonej przez mieszkańców Gminy Wejherowo, która wpłynęła 
do Urzędu Gminy Wejherowo w dniu 15 września 2022 r., z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Wejherowo zobowiązując do 
przesłania wnoszącemu petycję niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

§ 3. Uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie w Biuletynie Informacji 
Publicznej Gminy Wejherowo. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
 
 

Hubert Toma 
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Uzasadnienie 

W dniu 15 września 2022 r. do Urzędu Gminy Wejherowo wpłynęła petycja w sprawie budowy 
pełnowymiarowej tartanowej bieżni przy stadionie w Gościcinie. Petycję poparły 83 osoby w tym 
43 z Gminy Wejherowo. Przewodniczący Rady pismem z dnia 29 września 2022 r. przekazał ją do Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji w celu zajęcia stanowiska. 

Wnoszący petycję dostrzegają coraz większe zainteresowanie lekkoatletyką. W ocenie mieszkańców 
wybudowanie pełnowymiarowej tartanowej bieżni pozwoliłoby na rozwijanie sportowych pasji oraz 
bezpieczne treningi. 

W dniu 10 października 2022 r. petycja trafiła pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która po 
dokonaniu analizy złożonej petycji postanawia o jej nieuwzględnieniu. Wskazana w petycji sugestia 
mieszkańców budowy pełnowymiarowej bieżni tartanowej generuje konieczność przebudowy odwodnienia 
liniowego, rozbudowy płyty boiska, przebudowy systemu nawadniania i przebudowy oświetlenia 
zewnętrznego i kanalizacji deszczowej. W konsekwencji jest to również konieczność kompleksowej 
przebudowy płyty boiska. Z powyższym wiąże się wykonanie kompletnej dokumentacji projektowej 
i pozyskanie właściwej zgody budowlanej. Dokumentację winna poprzedzić koncepcja wykonana przez 
uprawnioną osobę, która wykaże czy teren jakim dysponuje Gmina jest wystarczający na wykonanie 
inwestycji. Orientacyjny koszt budowy bieżni jak i przebudowy boiska to kwota około 1 mln złotych. 
Obecnie temat budowy pełnowymiarowej bieżni jest niemożliwy do realizacji z uwagi na brak środków 
zaplanowanych na ten cel. Gmina będzie się starać w dalszym ciągu pozyskać środki zewnętrzne na 
realizację tego typu przedsięwzięć. Rozumiejąc potrzebę rozwijania sportowej pasji Komisja wskazuje, iż 
w przypadku niekorzystnych warunków pogodowych do efektywnego wykorzystania jest bieżnia o podłożu 
tartanowym przy Szkole Podstawowej nr 2 w Bolszewie, ul. Leśna 35. Inwestowanie w infrastrukturę 
sportową jest istotnym zadaniem samorządu, co przekłada się obecnie na budowę wielofunkcyjnych boisk 
sportowych w Orlu, Górze i Zbychowie. Gmina Wejherowo dąży do tego, aby baza rekreacyjno-sportowa 
w pełni zaspokajała potrzeby mieszkańców. 

Jednocześnie informuję, że w sprawie petycji wypowiedziała się także Komisja Kultury i Sportu, która 
podtrzymuje stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie uchwały o nieuwzględnieniu petycji. 

Pouczenie 

Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, sposób załatwienia petycji nie może 
być przedmiotem skargi. 

    

Przewodniczący Rady 
 
 

Hubert Toma  
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